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   Za účasti ministra zdravotnictví Adama Vojtěcha bylo v pondělí 3. února zahájeno dohodova
cí řízení o hodnotách bodu, výše úhrad hrazených služeb a regulačních omezeních pro
rok 2021 .
V segmentu lékárenské a klinickofarmaceutické péče se letos vedle tradičních zástupců
provozovatelů lékáren (Gremium majitelů lékáren, Asociace provozovatelů lékárenských sítí
APLS, Poskytovatelé lékárenské péče) jednání z pověření obou asociací nemocnic (AN ČR a
AČMN) účastní také zástupce nemocničních lékáren. Tzv. koordinátorem segmentu je zástupce
organizace s největším množstvím plným mocí - Mgr. Marek Hampel (GML).
 
   
 
  Po projednání a schválení změn jednacího řádu krátce vystoupil ministr zdravotnictví Adam
Vojtěch. Stejně jako v minulých letech bude ze strany MZd jasná preference preference dohod
mezi plátci a poskytovateli, dohody by měly být spojené se zvýšením dostupnosti a kvality
poskytované péče. Letošní rok dojde na základě předchozích dohod k historickému navýšení
úhrad, v roce příštím se ale nejspíš již nebude v takovém rozsahu opakovat. Poslední varianta
modelace Ministerstva financí pracuje s částkou plus 14mld Kč. Dle ministra zdravotnictví bude
jednou z priorit Ministerstva posílení investic do budov, které s sebou nesou výrazný investiční
dluh.
 
   
 
  Závěrem byl ústy náměstka VZP Davida Šmehlíka prezentován časový harmonogram jednání.
Přípravná fáze bude zahájena 1.a 2.dubna a závěrečné jednání poskytovatelů proběhne
19.června 2020
 
   
 
  O probíhajících jednáních Vás budeme průběžně informovat.
 
   
 
  Michal Hojný
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